
 Referat Bestyrelsesmøde Kalvebodhus  2. April. 2024 

 Tilstede: Joan Røge, Drude Molbo, Björn Langfeldt, Søren Mielche og Filip Kastrup 

 1. Overbebyggelse i gården 
 Som nævnt på seneste bestyrelsesmøde har kommunen informeret os om, at der er 
 overbebygget i vores gård. Sagen er i proces hos kommunen. 

 2. VVS gennemgang 
 På grund af problemet med manglende varme på Schubertsvej denne vinter, vil VVS 
 gennemgå lejlighederne i de berørte opgange. Det opfordres til, at beboerne giver adgang til 
 deres lejligheder for at hjælpe VVS med at opnå et samlet overblik. 

 3. Udeservering 
 Naer Community ønsker om mulighed for udeservering foran deres butik. En kontrakt bliver 
 udarbejdet. 

 4. Kanap isolering starter i april 
 Firmaet Peter Maler vil starte isoleringsarbejdet på kanaperne senere i april. 

 5. Defekte brønde 
 To brønde mod Wagnersvej er defekte og vil blive udbedret. 

 6. Renovering af fliser v Mozartsvej/Beethovensvej 
 Nogle fliser på den lille plads ved Beethovensvej og Mozartsvej er flækket og skaber en stor 
 vandpyt, når det har regnet. Dette vil blive udbedret. 

 7. Indbrud på Beethovensvej 
 Desværre har der været et indbrud i en lejlighed på Beethovensvej. 

 8. Generalforsamling 
 Årets generalforsamling afholdes den 28. maj kl. 19.00. Bestyrelsen ser frem til at se jer alle. 
 Dem, der ikke kan deltage fysisk, opfordres til at give fuldmagt. Vel mødt! 


